
 

 

ZÁPIS ZASEDÁNÍ VV ČMBS 

SCHŮZE VV ČMBS V <VIDEOKONFERENCE> DNE <17.03.2024> 

PREZENCE 

PŘÍTOMNI ZA VV ČMBS  

> František Nejedlo 

> Robin Vladyka 

> Vlastislav Tauterman 

> Tom Kejla 

> Vít Pechman 

PŘÍTOMNI ZA KRK  

>  

HOSTÉ  

>  

NEPŘÍTOMNI  

>  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

PROGRAM JEDNÁNÍ  

1. Informace prezidenta (dotace, rejstřík sportu, a jiné) 

2. Olympijský park 2024 

3. DK Ondračka (podněty) - odpověď 

4. Statut aktivity klubu – Tauterman návrh 

5. SK ČMBS – nastavení činnosti  

6. Zprávy ze sekcí 

7. Různé  

ZÁPIS JEDNÁNÍ  

1. Prezident seznámil členy VV svazu s aktuálním stavem žádostí o dotace. Žádost o dotaci „Podpora spolků 

svazového charakteru 2024“ byla včas podána a prošla formální kontrolou. V tomto roce, ve druhém čtvrtletí, 

bude svaz opět žádat o dotaci v programu „Materiálně technické zabezpečení svazů 2024“, která by podle 

vyjádření předsedy NSA p. Šebka, měla být vyhlášena ve druhém čtvrtletí tohoto roku. Tato dotace bude využita 

na další rozšíření výsledkového servisu ČMBS, tentokrát většinově ve prospěch karambolové sekce. Prezident 

proto vyzval zástupce sekce karambol ve VV svazu, k potřebě sepsání požadavků sekce na funkcionalitu 

výsledkového servisu. Prezident dále seznámil členy VV se situací v ČOV, kde byl skupinou olympijských sportů 

vznesen a diskutován požadavek na změnu stanov ČOV. 

2. Prezident svazu seznámil členy VV s projektem ČOV „Olympijský festival Paříž – Jezero Most 2024“. Prezident 

dále seznámil členy VV s předběžným rozpočtem na tento projekt (viz níže). VV svazu schválil účast a propagaci 

svazu na tomto projektu v poměru hlasů 5:0. VV pověřil prezidenta svazu dalším jednáním a přípravou na tento 

projekt. Účast svazu na projektu nebude uskutečněna v případě, že svaz neobdrží dotace od NSA. 

3. VV svazu projednal odpovědi na podněty p. Ondračky. VV pověřil prezidenta svazu odesláním odpovědi. 

4. VV prodiskutoval možnosti „statutu aktivity klubu“. VV rozhodl, že k dořešení této problematiky bude potřeba 

právní porady. Prezident požádal všechny členy VV o spolupráci a v rámci jejich možností i o právní konzultaci. 

5. VV projednal situaci SK ČMBS a pověřil T. Kejlu sestavením vedení komise. Dále jej pověřil aktualizací koncepce 

komise a přípravou zprávy pro zástupce komise na VH svazu 2024. VV odsouhlasil vyčlenění finančních 

prostředků v rozpočtu svazu pro potřeby komise. Výše bude zanesena do návrhu rozpočtu 2024. Prezidenti sekcí 

přislíbili spolupráci při oslovování vhodných kandidátů do SK ČMBS. 

6. VV vzal na vědomí zprávy z jednotlivých sekcí. VV upozornil p. Kejlu na potřebu doplnění VV sekce snooker. P. 

Kejla seznámil VV s tím, že již učinil potřebné kroky. 

7. VV rozhodl o nepřijetí nového člena E.REST s.r.o. do řad ČMBS, protože nesplňuje dle Stanov ČMBS požadavky 

na oprávněného žadatele. VV pověřil prezidenta svazu odpovědí žadateli. 

8. R. Vladyka částečně seznámil členy VV s novým výsledkovým softwarem ČMBS. Dále seznámil členy VV s faktem, 

že v tuto chvíli software prochází intenzivním zkušebním obdobím. V nejbližší době bude svolána informativní 

schůzka. Kde bude výsledkový servis představen. 

9. Prezident nastínil členům VV potřebu svazu naplňovat kritéria Prioritizace sportu NSA a to zejména 

v „úspěšnosti svazu“ a „společenské zodpovědnosti svazu“. 

10. VV svazu zrušil vyplácení odměn za umístění na ME a MS (hlasování poměr 5:0). VV svazu dále rozhodl, že 

případné odměny za mimořádná umístění na ME a MS bude VV ČMBS posuzovat individuálně. 

 

Zápis byl schválen členy VV mailovou poštou 



 

 

 

Příloha 1.: Návrh předběžného rozpočtu Olympijský festival Paříž – Jezero Most 

Místo konání: Jezero Most 

Termín: 26. 07. 2024 - 11. 08. 2024 

 

Náklady předběžné: 

 Doprava stolů – 20.000,-Kč 

 Ubytování – 20.000,-Kč 

 Odměny – 30.000,-Kč 

 Marketing – 15.000,-Kč 

 Cestovné – 10.000,-Kč 

 Stravné – 5.000,-Kč 

Celkem náklady cca 100 – 120 tisíc 

Příjmy předběžné: 

 ČOV příspěvek – 10.000,-Kč 

 


